
Møtereferat FAU Høvik skole   
 
Dato: 04.05.2023     
Sted:  Høvik skole 
 
 
Deltagere:Deltakere: 
Helga Sophie Espedal Bocchetti, rep. 1.trinn 
Ane Torkildsen, rep. 2.trinn 
Camilla Kristensen, rep. 3.trinn 
Kathrine Hjelmeset, rep. 4. trinn (kasserer) 
Eirik Øyasæter, rep. 6. trinn (FAU-leder) 
Elin Rydland, rep. 7. trinn 
Merete Flaten Lie, rep. 8. trinn (nestleder) 
Maria Reche, rep. 9. trinn 
Line Anette Høvik, rep. 10. trinn 
 
 
 
Ikke til stede:  
Thomas Hansen, rektor ved Høvik skole.  
Line Anette Høvik.  
5-trinn er ikke representert i FAU 
 
Referent: Ane Torkildsen 
 
Kopi til: Thomas Hansen (rektor)   

Sak Beskrivelse   Ansvarlig: Tidsfrist: 

 Saker til behandling: 
 

1. Godkjenning av møteinnkalling med agenda og valg av 
møteleder og referent 
 
2. Saker fra skolen; 
- Flytting av leirskole – fra ”vinterfjell” til ”vårsjø” 
- Skolens budsjett / justering åpningstider SFO 
 
3. Saker fra SU 
- Foredrag 
- Dialogmøte 2023 
 
4. Orientering om status arrangementer: 
- 17. mai-arrangementet (status 2023 og planlegging 
2024) 
- Natteravner (Status 2023 og planlegging 2024) 
 

   



5. FAU i 2023/24 
 
6. Økonomi; gevinster til arrangementer 
 
7. Høringsnotat fra kommunesjef – Turer i foreldrenes 
regi. -For Høvik aktuelt i forb. med 
-Polen/Auschwitz 9. trinn 
 
8. Orientering fra KFU (kommunalt foreldreutvalg i 
Lierskolen) 
- Spørreundersøkelsen, resultater og politisk melding 25/4 
- Generelle tiltak i kommunen 
- Lokale tiltak Høvik skole 
- FUG-kandidatur 
 
9. Eventuelt 
 

1. Velkommen og godkjenning av møteinnkalling, referent (Ane) og 
møteleder (Eirik) 
 

Eirik  

2.  Saker fra skolen; 
2.1: Flytting av leirskole – fra ”vinterfjell” til ”vårsjø” 
Kommunesjefen ønsker utredning hvorvidt Høvik skole skal 
fortsette med vinterleirskole på fjellet (Brennabu, Valdres) eller 
gå tilbake til slik det var tidligere; vårleirskole ved sjøen (Fevik, 
Kragerø).  
Skolen/lærerne faller etter det som FAU får opplyst ned på 
Fevik/Kragerø som mest ønskelig. 
FAU tenker at dette høres fornuftig ut og at vi støtter lærerne i 
hva de her tenker er best. Fra foreldresiden har man også erfart 
at vinterleirskole kan bli ganske dyrt for foreldre pga at denne 
typen leirskole mtp krav til utstyr og billetter skitrekk.  
 
2.2: Skolens budsjett / justering åpningstider SFO 
På grunn av den økonomiske situasjonen på Høvik skole må 
skolen se på tiltak for å spare penger. Det er kommet forslag fra 
skolen om å justere åpningstiden på SFO med et kvarter på 
morgenen og et kvarter på ettermiddagen. Det vil si at ny 
åpningstid vil være fra 07.15 til 16.45. Dette vil skolen spare 1 ½ 
stilling på.  
FAU tar dette til orientering, men mener at vi mangler 
informasjon om erfaring/virkning for dette man valgte å justere 
akkurat åpningstidene slik man har gjort. Er det mange barn og 
foreldre som vil bli rammet av denne innskrenkingen? Evt. 
hvordan? Hvordan er det gjort vurderinger om hvorvidt kutt av 
tid på morgenen ift på ettermiddagen? 

Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Følges 
opp i 
SU 

 



3 Saker fra SU 
3.1: Foredrag  
Skolen har spurt FAU om økonomisk støtte til foredrag for 
elevene. FAU stiller seg positiv til å støtte foredragsholdere hvis 
dette er noe som treffer mange. FAU ser for seg at dette bør 
foregå i skoletiden slik at man får med flest mulig, samt at skolen 
må dele inn elevgruppene hensiktsmessig. Kanskje vil skolen også 
vurdere ulike foredragsholdere for de ulike aldersgruppene? 
FAU tenker at lærerne selv vet best hva behovet er for elevene, 
og vi ønsker oss forslag til mulige foredragsholdere fra skolen 
samt et innblikk i hva som er kostnaden ved slike foredrag.  
 
3.2:  Dialogmøte 2023 
Dialogmøtet ble gjennomført som planlagt. FAU fra Høvik skole 
stilte med to representanter. 

Eirik og 
Merete 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Eirik og 
Helga 
Sophie 

 

4.  Orientering om status arrangementer: 
4.1: 17. mai-arrangementet (status 2023 og planlegging 2024) 
Status på 17.mai arrangementet er nå omsider ok. Det har 
imidlertid vært krevende underveis. Det har vært utfordrende å 
få tydelige tilbakemerldinger svar fra skolen i tide, samt fra noen 
av klassekontaktene på 3.trinn. Prosessen bærer preg av at mye 
har falt på for få personer. FAU-representant for 3.trinn ble 
sittende med mye ansvar som “prosjektleder”, selv om rollen til 
FAU-representant per nedfestede FAU-vedtekter tilsier at det er 
andre personer som skal kle slike roller. FAU skal kun være 
gangsetter og bindeledd mellom 
foreldrekontakter/arrangementskomité og FAU.  
Forslag til endringer: 
-planleggingen bør komme igang tidligere - starte allerede på 
høsten. 17.mai-komiteen bør være klar allerede i november, samt 
avholde sitt første arrangementsmøte i november . 17.mai må 
være sak på første foreldremøte på høsten.  
-flere trinn må involveres for at ikke for mye skasl faller på 3. 
trinn. Det er en for stor arbeidsbelastning for kun ett trinn. FAU 
foreslår at fra og med neste skoleår skal 3.trinn fortsatt ha 
hovedansvaret, men 1.trinn skal stå for baking og medbrakt kaffe. 
5. trinn skal stå for å skaffe gevinster til lotteriet. Disse 
endringene med involvering av flere trinn er 04.05.2023 herved 
vedtatt å nedfestes i FAUs vedtekter. 
-Videre instrueres skolen om at det må være tre klassekontakter 
per klasse på 3.trinn. Dette må formidles til lærerne på 2.trinn slik 
at det velges 3 stk for 3.trinn. 
  
 
4.2: Natteravner (Status 2023 og planlegging 2024) 
Vanskelig å få god kontakt med andre skoler, samt 
frivillighetssentralen. Det har også vært vanskelig å få foreldre til 

 
Alle 
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å stille som natteravner. Datoene for når det skal gås natteravn 
fra Høvik skole bør tas opp på foreldremøtet på våren og sikre en 
fordeling av vakter tidlig. Saken må også løftes til kommunen og 
KFU ift organisering - hvem sitter med overordnet ansvar og 
informasjon? 
Det er avgjørende at kommunens/frivillighetens koordinator 
igangsetter tidligere på våren/ettervinteren enn det som har vært 
tilfellet i 2023. FAU mener at det også er nødvendig at selve 
innkallingen til natteravn-vakter sendes ut fra kommunen, og ikke 
fra foreldrerepresentanter. 

5.             FAU i 2023/24 
 
Eirik tar ikke gjenvalg ut over inneværende periode som 
inkluderer skoleåret 23/24, men fullfører som FAU-leder ut året 
2023/24. FAU trenger også ny nestleder til å overta vervet etter 
Merete. Det er foreslås at fremtidig leder kan troppe på som 
nestleder allerede til høsten for å få en ”mykere” inngang i rollen.  
For skoleåret 2024/25 må det på plass ny ledelse for FAU.  
Skolen skal påse at FAU får sine nødvendige representanter, en 
hovedrepresentant fra hvert trinn, samt en vara (nytt av året, 
herved nedfestet i vedtektene 04.05.2023).  
Leder understreker at arbeidsbelastningen for FAU skal ned ved 
at vi sikres bedre rutiner og systemer for kommunikasjon og 
arkivering/erfaring, samt at den utøvende praksis rundt 
arrangementer kanaliseres/delegeres i størst mulig grad til 
foreldrene på trinnene og deres klassekontakter.   

Alle  

6. Økonomi; gevinster til arrangementer 
FAU har besluttet å støtte 17.mai med inntil 10 000kr til innkjøp 
av gevinster.  
Juletrefesten støttes med inntil 4000kr til innkjøp av gevinster.  

 
 

 
 
 

 



7. Høringsnotat fra kommunesjefen – Turer i foreldrenes 
regi.  
 
For Høvik skole p.t. aktuelt i forb. med at dagens 9. trinn 
planlegger gjennomføring av tur til Polen/Auschwitz og 
Berlin i vinterferien 2024. kostnadsramme over 8000kr 
etter det FAU erfarer.  
 
Kommunesjefen ber om foreldreutvalgenes holdning til 
turer i foreldrenes regi, sett i lys av det gjeldende 
gratisprinsippet som betyr at alle obligatoriske 
arrangementer skal være gratis av blant annet sosiale 
grunner og at alle slike arrangementer som ikke er i 
skolens regi, heller ikke skal ha noen plass i skolen. 
 
Rektor ved Høvik skole støtter etter det FAU erfarer dette 
synet, og påpeker videre at skolen og lærerne ikke skal 
benyttes til informasjon og planlegging av slike til dels 
meget kostbare turer/arrangementer som er i foreldrenes 
regi. Rektor bestrider videre at slike turer kalles skoletur 
eller klassetur, eller på annen måte linkes til skolens drift.      
 
FAU deler kommunesjefens og rektors syn, og er 
samstemt på at slike turer kan arrangeres under 
nødvendig ansvarlighet, dvs. at ingen formelt utelates, 
men at slike turer, pga sine høye kostnader for heimen, til 
tross for sannsynlig dugnadsinnsats, har et betydelig 
problematisk usosialt aspekt, og ikke bør har noen plass i 
skolen. Det er derfor viktig at all 
informasjon/kommunikasjon knyttet til slike 
arrangementer tydelig viser at dette baseres på fritid og 
frivillighet. 
 
FAU mener videre at skolen og kommunen bør komme 
opp med obligatoriske faglig gode alternativer til alle 
elevene innenfor f.eks. slike tema som slike Polen-turer 
har hatt, nemlig minnet om holocaust og andre 
verdenskrig/anti-demokrati.       

Alle, 
SU og 
KFU 

Innen 
mai 
2023 



8. Orientering fra KFU (kommunalt foreldreutvalg i 
Lierskolen) 
- Spørreundersøkelsen, resultater og politisk melding 25/4 
 
OKI (kommunens utvalget for oppvekst, kultur og idrett) 
fikk 25/4 presentert detaljene rundt spørreundersøkelsen 
om digialiseringen i Lierskolen, samt hvilke generelle og 
spesielle tiltak kommunen og de enkelte skolene innfører 
for å forbedres seg, når det gjelder digital skole.  
Fokuspunkter som bedre balansering mellom tradisjonelle 
og digitale læremidler, samt innføring av e-bøker f.eks. for 
matematikk. FAU inkluderes som en regulær 
sparringspartner for skolen i den videre utviklingen.       
 
Rapporten og politisk melding følger FAU-referatet.    
 
- FUG-kandidatur (foreldreutvalget for 

grunnskoleopplæringen) 
Kommunesjefen har på oppfordring fra 
kunnskapsministeren bedt foreldrene i Lier vurdere om 
man i kommunen har noen aktuelle kandidater til et verv i 
FUG for perioden 2023-2027. FAU kan ikke p.t. se 
åpenbare kadidater, og sender utfordringen videre til KFU.   

Alle 
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25/5-2023 

9. Eventuelt – ingen saker   

    

   
 

 

    
 
 


